
                                                                               1 

 
R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 25625 din 22.12.2023 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de  22 decembrie 2023 
  
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU,                        

 Bună dimineața, doamnelor şi domnilor consilieri, mă bucur mult că ne 
întâlnim azi la ultima ședință ordinară din acest an.  
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.a) coroborate cu cele ale 
art.182 alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 380 din 
15.12.2023, a fost convocat Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă ordinară, fiind 
stabilită desfăşurarea acesteia în sala de şedinţe „Dialoguri Europene”, situată la etajul I.      
 La şedinţa de azi, sunt prezenţi 26 consilieri, plus Președintele Consiliului 
Județean, absenţi fiind domnul Papp Zsolt-László, doamna Irimiea Anca-Manuela, 
domnul Dimitriu Alexandru și domnul Ardelean Cosmin-Vasile. 
                                                                     * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei. 
Totodată, în completarea ordinii de zi ați primit și Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr.134 din 26.09.2023 privind 
aprobarea Programului pentru pregătirea şi întreţinerea drumurilor judeţene, din 
administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, pentru perioada de iarnă 2023-2024. 

Supun la vot ordinea de zi cu această completare: 
- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu 27 voturi “pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 

 
1. Proiect de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor de competenţa 

Consiliului Judeţean Sălaj, pentru anul 2024; 
2. Proiect de hotărâre privind stabilirea prețurilor medii la produsele agricole, 

care vor fi practicate în anul 2024, în vederea evaluării veniturilor în natură obținute 
din arendă de proprietarii de terenuri, uzufructuari sau alți deținători legali; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru serviciile delegate 
practicate de către S.C. „Pază Obiective şi Intervenţie” S.R.L. Zalău, începând cu 
01.01.2024; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordului de parteneriat între Județului 



                                                                               2 

Sălaj și Comunitatea Evreilor Zalău, pentru organizarea unor activități prilejuite de 
Ziua Internațională de Comemorare a Victimelor Holocaustului; 

5. Proiect de hotărâre privind înlocuirea unui membru în Comisia pentru 
Protecția Copilului Sălaj; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei de finanțare 
nerambursabilă din bugetul Județului Sălaj pentru activități nonprofit de interes 
județean în domeniul asistenței sociale; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcţii ale 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău; 

8. Diverse.  
* 

                                                         *                  * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

stabilirea taxelor şi tarifelor de competenţa Consiliului Judeţean Sălaj, pentru anul 
2024, o invit pe dna. consilier FORȚ CORINA-EMILIA să prezinte raportul de 
avizare al comisiei de specialitate.     

* 
Dna. FORȚ CORINA-EMILIA 
Prezintă raportul de avizare al comisiei de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Președinte, noi facem un amendament ca aceste valori a taxelor și a 

tarifelor să rămâne la nivelul anului 2023, dacă o să-l acceptați, sigur cu excepția 
acelor tarife care trebuie indexate cu indicele de inflație. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Supun la vot amendamentul propus: 
- Cine este pentru? 10 consilieri județeni. 
- Împotrivă? 17 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean 

Sălaj. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 10 voturi „pentru”, 17 „împotrivă” şi 0 „abţineri”, se respinge 

amendamentul. 
                                                 * 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă mai sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 17 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 9 consilieri județeni: Panie Sergiu PSD, Pop Gheorghe-Ioan PSD, 
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Demle Alin PSD, Borna Mihai-Alexandru PSD, Opriș Alin-Florin PSD, 
Souca Valentina-Lucia PSD, Forț Corina-Emilia PSD, Ardelean Gheorghe 
PSD, Costinaș Ovidiu PSD. 

- Mulțumesc! 
 
                                                                         *  

Cu un număr de 18 voturi „pentru”, 0„împotrivă” şi 9 „abţineri”, a fost adoptat 
proiectul de hotărâre privind stabilirea taxelor şi tarifelor de competenţa Consiliului 
Judeţean Sălaj, pentru anul 2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 176 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

stabilirea prețurilor medii la produsele agricole, care vor fi practicate în anul 2024, 
în vederea evaluării veniturilor în natură obținute din arendă de proprietarii de 
terenuri, uzufructuari sau alți deținători legali, îl invit pe dl. consilier ALEXA 
IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.   

* 
Dl. ALEXA IOAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

*                                                           
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Eu am o întrebare, domnule Președinte. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog, domnule Panie. 
Dl. PANIE SERGIU 
La primul punct, la cereale, sunt niște influențe destul de mari negative și în 

partea a doua unele pozitive, ne poate explica cineva, de ce sunt așa mari aceste 
influențe? Dacă este cineva de la Direcția Agricolă? 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
De la Direcția Agricolă nu este, doamna Marușca, dacă vă poate spune cum a 

primit aceste prețuri? 
Dna. MARUȘCA LEONTINA-LUCICA 
Bună ziua! Aceste prețuri le-am primit de la Direcția Agricolă și le-am preluat 

întocmai și acest proiect a stat la transparență o lună de zile, puteam să facem în 
perioada asta să cerem clarificări  Direcției Agricole, noi așa am primit propunerile 
lor. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog, dacă pot să iau cuvântul, după cum știți sunt chestiuni care nu depind 

de noi, de Consiliul județean, domnule consilier și pe data viitoare dacă vreți, îl 
chemăm pe domnul Pop, directorul de la Direcția Agricolă, să ne dea anumite 
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explicații, poate ne poate da, sigur era bine dacă ne puteați ajuta și dumneavoastră, 
datorită faptului că sunteți apropiați și îl cunoașteți, era bine dacă îl întrebați și ne 
spuneați și nouă. Dacă sunt alte întrebări? Nu sunt 

                                                 * 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, 

- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                         *  
Cu un număr de 27 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

stabilirea prețurilor medii la produsele agricole, care vor fi practicate în anul 2024, în 
vederea evaluării veniturilor în natură obținute din arendă de proprietarii de terenuri, 
uzufructuari sau alți deținători legali. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 177 

* 
                                                 *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea tarifelor pentru serviciile delegate practicate de către S.C. „Pază 
Obiective şi Intervenţie” S.R.L. Zalău, începând cu 01.01.2024, îl invit pe dl. 
consilier ARDELEAN NICOLAE să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dl. ARDELEAN NICOLAE 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
                                                          * 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Domnule Președinte, nu particip la deliberare și la vot. Mulțumesc. 

* 
Domnul SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN nu participă la deliberare și la vot. 

* 
Dl. PANIE SERGIU 
Domnul director este aici cu noi, dacă ne poate explica puțin propunerea asta 

de mărire a tarifelor și poate în unele situații sunt mai ridicate aceste valori și dacă ne 
poate spune ceva vizavi de nivelul lor? Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Vă rog, domnule director. 
Dl. POP EMERIC 
Nivelul lor e mai mare de la inflație și tot odată poate par tarifele mai mari, dar 
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aceste tarife de acum înainte cuprind și materialele, înainte era numai manopera și de 
aceea vi se par mai mari, dar având în vedere și propunerile Curții de Conturi, 
materialele sunt cuprinse în tarife. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Mulțumim, domnule director. Dacă sunt alte întrebări? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea tarifelor pentru serviciile delegate practicate de către S.C. „Pază Obiective 
şi Intervenţie” S.R.L. Zalău, începând cu 01.01.2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 178 

* 
                                                 *               * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea acordului de parteneriat între Județului Sălaj și Comunitatea Evreilor 
Zalău, pentru organizarea unor activități prilejuite de Ziua Internațională de 
Comemorare a Victimelor Holocaustului, o invit pe dna. consilier SIMONFI 
MARIA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.  

* 
Dna. SIMONFI MARIA 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

*                                                       
Dl DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                     * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                        *  
Cu un număr de 27 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea acordului de parteneriat între Județului Sălaj și Comunitatea Evreilor 
Zalău, pentru organizarea unor activități prilejuite de Ziua Internațională de 
Comemorare a Victimelor Holocaustului. 

* 
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Se adoptă Hotărârea Nr. 179 
* 

                                                 *             * 

 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înlocuirea unui membru în Comisia pentru Protecția Copilului Sălaj, îl invit pe dl. 
consilier MIHIȘ VIOREL să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate.   

* 
Dl. MIHIȘ VIOREL 
Prezintă raportul de avizare al comisiei de specialitate.    

*                                                         
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
                                                 * 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Fac precizarea că proiectului de hotărâre, se adoptă cu votul secret al 

membrilor consiliului.  
Dacă sunt și alte propuneri? Nu sunt. 

* 
Rog să fie completate buletinele de vot, votarea urmând a se efectua după 

parcurgerea ordinii de zi. 
* 

                                               *                  * 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii duratei de finanțare nerambursabilă din bugetul Județului 
Sălaj pentru activități nonprofit de interes județean în domeniul asistenței sociale, 
îl invit pe dl. consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. BEREK ȘTEFAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
                                                 * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi „pentru”,  a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea prelungirii duratei de finanțare nerambursabilă din bugetul Județului Sălaj 
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pentru activități nonprofit de interes județean în domeniul asistenței sociale. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 181 
* 

                                                *                * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Zalău, îl invit pe dl. consilier CHENDE IOAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. CHENDE IOAN 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 
Județean Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 182 
* 

                                                *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
8. La punctul 8 al ordinii de zi completată, respectiv la Proiectul de 

hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr.134 din 
26.09.2023 privind aprobarea Programului pentru pregătirea şi întreţinerea 
drumurilor judeţene, din administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, pentru 
perioada de iarnă 2023-2024, îl invit pe dl. consilier ZAHARIA MARCEL- 
CLAUDIU să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. ZAHARIA MARCEL- CLAUDIU 
Prezintă raportul de avizare al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
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                                                          * 
Dl. BLAGA DUMITRU 
Domnule Președinte, nu particip la deliberare și la vot. Mulțumesc. 

* 
Domnul BLAGA DUMITRU nu participă la deliberare și la vot. 

* 
 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului 

Județean Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr.134 din 26.09.2023 privind 
aprobarea Programului pentru pregătirea şi întreţinerea drumurilor judeţene, din 
administrarea Consiliului Judeţean Sălaj, pentru perioada de iarnă 2023-2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 183 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Potrivit prevederilor art. 44 alin. (6) din Hotărârea Consiliului Judeţean Sălaj 

nr. 32/2020 privind aprobarea regulamentului de organizare şi funcţionare a 
Consiliului Judeţean Sălaj, cu modificările şi completările ulterioare, numărarea 
voturilor se realizează de secretarul general al judeţului, cu participarea a 3 (trei) 
consilieri judeţeni desemnaţi ad-hoc. 

Vă rog să vă exprimați opinia cu privire la menținerea propunerilor din 
ședințele anterioare de desemnare a 3 consilieri judeţeni care să asigure verificarea 
procedurii de vot şi numărarea voturilor, respectiv reconfirmarea domnilor Chende 
Ioan şi Pop Gheorghe – Ioan, și să procedați la nominalizarea unui consilier îl locul 
domnului Papp Zsolt-Laszló. 

Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Având în vedere că domnul Papp Zsolt-Laszló lipsește, îl propun pe domnul 

consilier Moni Sándor. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă este cineva cu altă propunere? Dacă nu supun la vot. În unanimitate a fost 

votat. 
* 

 Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Potrivit dispoziţiilor legale de exprimare a votului secret se impun 

următoarele precizări: 
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 Modalitatea de vot este prin înscrierea „DA” sau „NU” în dreptul 
candidatului pentru care se optează, în coloana „OPŢIUNEA”. 

 Înscrierea cuvântului „DA” în dreptul a mai multor candidaţi decât limita 
înscrisă în fiecare proiect de hotărâre atrage nulitatea buletinului de vot. 

 Neînscrierea cuvântului „DA” în dreptul numărului de candidaţi înscris în 
fiecare proiect de hotărâre atrage nulitatea buletinului de vot. 

* 
 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Rog să fie distribuite buletinele de vot. 

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Domnilor consilieri desemnaţi, vă rog să procedaţi la verificarea şi numărarea 

voturilor. 
 

* 
                                               *                  * 

 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
16. Diverse 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Domnule Președinte, dacă îmi permiteți o întrebare? O să mai convocați o 

ședință extraordinară în luna aceasta? 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Cred că da, cred că vom organiza o ședință, dar on-line, probabil în 29. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Am observat că nu s-a prezentat execuția pe trimestrul IV. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Tocmai din cauza faptului că mai facem plăți, de aceea. Azi, până numără 

colegii voturile, dar vreau să vorbesc în fața tuturor, pentru că sunt lucruri pe care e 
bine să le cunoaștem și să ne bucurăm împreună de tot ce am făcut în acest an, să ne 
asumăm împreună realizarea obiectivelor propuse. O să vă spun că avem 286 
milioane plăți în ceea ce înseamnă execuția de dezvoltare a Județului Sălaj în acest an 
și de aceea se cuvine să vă mulțumesc fiecăruia și în grup, dar și în parte pentru 
aportul pe care vi l-ați adus prin activități Consiliului Județean Sălaj. Cred că este o 
sumă care nu a fost prevăzută, dar ne bucurăm foarte mult că aparatul Consiliului 
județean a depus eforturi foarte mari și a dovedit profesionalism pentru a realiza toate 
aceste obiective care ne stăteau la îndemână și pe care nu le-am ratat pentru a avea cu 
adevărat o dezvoltare mai rapidă a județului Sălaj, de aceea mai așteptăm. S-au 
aprobat toate prefinanțările din fericire, suntem cu plățile la zi și mai avem încă de 
făcut plăți până în 29. Știți foarte bine care a fost situația Ministerului Finanțelor în 
ceea ce înseamnă asigurarea banilor necesari pentru plata tuturor lucrărilor și de 
aceea așteptăm încă, să putem face toate plățile pentru facturile emise în contul 
lucrărilor efectuate. Doamna director, sunteți aici, dacă ne puteți da o previziune 
pentru ședința extraordinară? În 29? Oricum execuția totală va fi în aprilie sau martie. 
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Dl. DEMLE ALIN 
Domnule Președinte, vreau să vă întreb și eu ceva sau pe doamna manager. Am 

fost zilele trecute în vizită la cineva la spital și am observat că nu mai există chioșc? 
Există vreo lege care interzice? În interior există? Există și nu l-am văzut eu? Este în 
altă parte? 

Dna. ALBERT RODICA 
Da, există, l-am mutat pentru că era la intrare. 
Dl. DEMLE ALIN 
Am întrebat și îmi spunea că nu. 
Dna. ALBERT RODICA 
Ba da, chiar în fața lifturilor, l-am mutat pentru că obstrucționa intrarea în 
spital.        
Dl. DEMLE ALIN 
Are orar de funcționare? 
Dna. ALBERT RODICA 
Da, ca întotdeauna. 
Dl. DEMLE ALIN 
Am înțeles. Bine, mulțumesc, nu l-am văzut. 

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Are cuvântul dl. Secretar general al județului Cosmin Radu Vlaicu, pentru a 

prezenta rezultatul votului. 
* 

DL. COSMIN RADU VLAICU, prezintă rezultatul votului. 
La proiectul de hotărâre nr. 5 privind înlocuirea unui membru în Comisia 

pentru Protecția Copilului Sălaj: 
- Doamna Berceanu Alexandra – a obținut - 27 voturi „pentru”, 0 voturi 

„împotrivă”, 0 voturi „nule”. 
* 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Cu un număr de 27 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înlocuirea unui membru în Comisia pentru Protecția Copilului Sălaj. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 183 
* 

                                               *                  * 

 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Așa cum vă spuneam la diverse, vreau să-i felicit, ați venit și dumneavoastră 

ceilalți. Îi felicit pe toți membri Consiliului județean pentru activitatea depusă în acest 
an și suntem foarte bucuroși. Anul acesta probabil vom depăși suma de 300 milioane 
investite în infrastructură și în obiectivele propuse pentru dezvoltare ale Consiliului 
Județean Sălaj, dacă la început am avut un buget inițial de 178 milioane, se dovedește 
faptul că dacă te preocupă și găsești soluții și noi linii de finanțare, abordezi toate 
obiectivele cu seriozitate și te pui în slujba cetățeanului, nu sunt formalități în 
exprimarea mea ci sunt mulțumiri pentru activitatea fiecăruia dintre dumneavoastră și 
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aportul adus bunului mers al activității Consiliului județean, se cuvine să vă felicit și 
vă mulțumesc în același timp și celor din aparatul executiv. 

Dacă dumneavoastră la diverse aveți de luat cuvântul? Vă rog, doamna Souca. 
Dna. SOUCA VALENTINA-LUCIA 
Bună ziua! Având în vedere faptul că în această perioadă se prefigurează 

bugetul pentru anul 2024, mă gândesc că se lucrează intens pentru a se gândi 
cheltuielile pentru anul următor și având în vedere Legea nr. 223/2023 prin care anul 
2024 este declarat anul „Avram Iancu”, vă propun să avem în vedere organizarea și 
finanțarea unor evenimente în anul care va veni, astfel încât să marcăm și noi cei 200 
de ani de la nașterea marelui revoluționar. Este o propunere. Mulțumesc. 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă mulțumesc, o să ținem cont de părerea dumneavoastră, este bine venită. 

Alte luări de poziții? Nu sunt. Nemaifiind alte puncte înscrise pe ordinea de zi, declar 
închise lucrările şedinţei de azi. 

 
 
 

    PREȘEDINTE, 
                      SECRETARUL GENERAL        

Dinu Iancu  - Sălăjanu                                      AL JUDEȚULUI, 
      
                         Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 
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Seres Judith-Réka-  1 ex 
 


